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aan zelfstandigheid  

 

 

 
 

 

 

 

 

1. Opening  

2. Mededelingen 

a. Toe-/ en uittredingen: geen meldingen. 
b. Geen andere mededelingen. 

 
3. Kamers met aandacht – door Mirjam van den Hoek 

Mirjam van den Hoek heeft een presentatie gedeeld over Kamers met Aandacht (KmA). Dit is een 
initiatief waarbij hulpvragende jongeren tussen de 18 en 23 jaar een kamer kunnen huren bij 
particulieren die hen informele steun bieden. Het doel van de organisatie is positieve uitstroom 
uit de jeugdzorg, maatschappelijke opvang en beschermd wonen bevorderen. De presentatie zal 
via de mail worden gedeeld. Mirjam geeft aan dat er momenteel meer kamers beschikbaar zijn 
dan jongeren. Dit betreffen momenteel kamers in regio Drechtsteden, maar ook in randregio's: 
Noord-Brabant, Rotterdam, Capelle ad IJssel en Gouda. Mocht een jongere dus niet regio 
gebonden zijn vanwege school of werk, dan kunnen in deze plaatsen ook jongeren terecht. Mirjam 
roept op om meer bekendheid te krijgen, zodat er meer aanmeldingen komen van jongeren voor 
wie dit concept passend is. Denk hierbij ook aan jongeren die uitstromen uit BW en nog wel een 
extra steuntje in de rug nodig hebben. Het is wel van belang dat zij een inkomen hebben om de 
huur te betalen.  

- De kamers zijn niet geschikt voor alleenstaande ouders met een kindje. Mocht er zo'n casus 
zijn, dan geeft Mirjam aan daar wel over mee te kunnen denken, aangezien zij contacten heeft 
met vrijwilligers die zich richten op moeders met kinderen.  

- KmA faciliteert ambulante begeleiding voor de eerste 6 maanden. Dit wordt niet geboden door 
hen zelf, maar er wordt gezorgd dat er begeleiding is. De begeleiding wordt vaak geboden door 
de aanmelder (zorgaanbieder), maar kan ook een andere partij (bijv. wijkteam) zijn.  

- De kosten voor een kamer betreffen maximaal 450 euro per maand. In de praktijk blijkt dat dit 
vaak rond de 350 euro ligt. KmA hanteert de richtlijnen van de huurcommissie bij het bepalen 
van de huurprijs. G/W/L is bij de huurprijs inbegrepen.  

- Tussen de verhuurder en jongere worden afspraken gemaakt over de maaltijden. Dit kan 
bijvoorbeeld geregeld worden d.m.v. een huishoudpotje. Het is wel de bedoeling dat de 
jongere of voor zichzelf kookt, of een aantal keer per week kookt voor alle huisgenoten.  

- Jongeren kunnen geplaatst worden tot 23 jaar. Dit wil niet zeggen dat jongeren moeten 
uitstromen zodra zij 23 worden. Als het contract dit toelaat dan kunnen jongeren gewoon nog 
in de kamer blijven wonen. De reden van deze leeftijdsgrens is de huurtoeslaggrens.  

- De vraag kwam op of verhuurders in de problemen kunnen komen met hun 
hypotheekverstrekkers als zij meedoen aan KmA. Sommige hypotheekverstrekkers stellen het 
verplicht om kamerverhuur te melden. Dit heeft ermee te maken dat hypotheekverstrekkers 
zijn verbonden aan Europese wetgeving. In de contracten van KmA staat opgenomen dat een 
jongere op het moment dat de woning in de executieverkoop komt, niet in de kamer blijft 
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wonen, maar een andere kamer toegewezen krijgt. Er wordt op hoger niveau aan gewerkt om 
te voorkomen dat huiseigenaren niet mee kunnen doen aan het initiatief vanwege de 
hypotheekverstrekker.  

- Er zijn ook tuinkamers met aandacht. Dit zijn Tiny Houses op het erf van een verhuurder. De 
Tiny Houses zijn niet in eigendom van de verhuurder, maar van KmA. De eigenaar van het erf 
biedt wel de aandacht die nodig is aan de jongere om door te groeien naar zelfstandigheid. 
Momenteel zijn er in de regaio's waar KmA actief is, vijf Tiny Houses in gebruik.  
 

4. Vaststellen notulen vorige FOT (zie bijlage 1) 

Notulen zijn zonder wijzigingen vastgesteld.  

5. Evaluatie extramurale BW-arrangementen – vervolg 

Er zijn veel stappen gezet in de richting naar Beschermd Thuis. Er is een aantal oplossingsrichtingen 
bedacht voor de lange en korte termijn. Voor de lange termijn zal de focus liggen op het leggen 
van een stevige basis m.b.t. de tarieven. Hiervoor zal een extern onderzoeksbureau worden 
ingeschakeld om tot een benchmark te komen en herberekening van tarieven. Voor de korte 
termijn ligt de focus op een combinatie van tarieven en inhoud. Dit jaar zal de compensatieregeling 
doorgetrokken worden op het niveau van 2023. Er zal er een opslag worden ingevoerd voor 
momenten dat er meer begeleidingsuren noodzakelijk zijn. Dit zal nog verder uitgewerkt worden. 
Hier wordt een werkgroep voor opgezet.  

Verder zal de focus Beschermd Thuis nieuw leven ingeblazen krijgen. Niet in de vorm van een pilot, 
maar door de focus te houden op uitstroom, doorstroom, samenwerking corporaties etc. Er zijn 
veel inhoudelijke punten die aanhaken bij beleidsmatige punten, zoals meer langdurige indicatie 
(passend bij de klant) afgeven. Deze punten worden bij dit project specifiek gemaakt. Ook zal er 
worden ingezet op integraliteit bij complexe casussen (d.m.v. inzet integrale consulent SDD).  

De uitkomsten en ontwikkelingen aangaande invoering opslag, Beschermd Thuis en benchmark en 
herberekening tarieven zullen gedeeld worden aan deze overlegtafel. 

6. Update Agenda HKG 

In december heeft er een strategisch overleg plaatsgevonden met gemeenten en zorgaanbieders. 
Er is door lokale gemeenten een nieuw bod gedaan. Er wordt nu gewacht op collegebesluiten van 
deze gemeenten. Er is gekozen voor deze formele route, zodat het een gedragen en collectief 
besluit is. Eind maart is de regiegroep, maar daarvoor (over twee weken) zal al meer informatie 
volgen over het bod. De lokale biedingen zullen inzichtelijk worden gemaakt.  Hierop inhakend 
kunnen zorgaanbieders dan verbinding maken met de gemeenten om hierop door te pakken. 
Wordt vervolgd.  

7. Visie op doordecentralisatie  
- De vraag werd gesteld hoe het evenredig verdelen onder gemeente zal worden getaxeerd. Er 

wordt ervaren dat niet alle gemeenten dezelfde prioriteiten hebben en hetzelfde aandeel 
leveren. Er is aangegeven dat dit juist de reden is dat het staat opgenomen in de regiovisie. Dit 
is een poging tot het evenredig laten verlopen en het is hierin van belang dat gemeenten elkaar 
verantwoordelijk houden. De agenda HKG is een instrument, geen doel op zich. Er wordt ZA 
opgeroepen om signalen te delen met Carin en Inge, zodat hierover het gesprek kan worden 
aangegaan.  

- Er wordt enerzijds genoemd dat het van belang is om te kijken naar de huidige wachtlijsten. 
Soms blijkt dat de overbruggingszorg die wordt gegeven al voldoende is, 
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waardoor geen BW meer nodig is. Anderzijds is genoemd dat niet alleen de focus op de 
wachtlijst moet liggen, maar op hoe de hele keten efficiënter en beter vormgegeven kan 
worden. Dit kan op de regietafel worden besproken.  

- Er wordt door een zorgaanbieder de wens uitgesproken om minder te praten in problemen, 
weg te blijven van zorg, maar "samen leven" centraal te stellen. Dit vraagt een aanpassing in 
taal en visie. Het idee heeft lang geheerst dat het beter met iemand gaat, zodra er een 
woonplek is. Dit ligt in de praktijk niet altijd zo. Samenleven is hiervoor juist de grondslag.  
 
De presentatie over de doordecentralisatie volgt via de mail.  
 

8. Samenvatting afspraken, vervolgacties en planning 
1. Kamers met Aandacht: de presentatie van Mirjam van den Hoek zal worden gedeeld. 

 

2. HKG:  
a. Er zal aan Carin worden Turi worden verzocht om het overzicht van het definitieve bod te 

delen met de deelnemers FOT BW&O. 
b. Wanneer aanbieders tegenstrijdige signalen krijgen aangaande ontwikkelingen HKG: meld 

deze dan bij Carin Turi cam.turi@dordrecht.nl. Dit helpt de gemeente Dordrecht om het 
juiste gesprek te kunnen voeren met lokale gemeenten. 
 

3. Visie op doordecentralisatie BW: de presentatie van Inge zal worden gedeeld. Als aanbieders 
nog aanvullende input wensen te geven, dan kan dat direct bij Inge Hulswit 
ICT.Hulswit@dordrecht.nl 

 

4. Strategische sessies: zoals eerder aangekondigd zullen er vanuit de gemeente nieuwe 
strategische sessies gepland worden 
 

9. Rondvraag 

Wegens tijdgebrek heeft er geen rondvraag plaatsgevonden.  

10. Afsluiting 
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